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Szerb kamionzár 
volt Röszkénél 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

A szerb oldalon a röszkei közúti 
határátkelőnél mintegy két és fél 
óra hosszára lezárták a forgalmat 
tegnap este fél héttől a kamionok 
előtt. A szerb fuvarozók azért tar-
to t tak figyelmeztető akciót, mer t 
a kormányuktól n e m kapták 
meg adómentes fuvarengedélyü-
ket. 

- A zár mia t t Röszkénél 120 
kamion vesztegelt tegnap este. A 
szerbek akciója csak a Magyaror-
szágról kilépő teherforgalmat za-

varta, a személyautók mindké t 
irányban szabadon haladhat tak -
tájékoztatta lapunka Kovács 
Iván, a határőrség szóvivője. Az 
élő állatot, va lamint a romlandó 
árut szállító járműveket azonban 
átengedték. 

Este kilenc órakor a szerbek 
félreálltak a főúton keresztbe for-
dult kamionjaikkal , s megindul-
ha to t t a teherforgalom is. A szó-
vivő hozzátette, a magyar ható-
ságoknak arról nincs informá-
ciója, hogy a későbbiekben lesz-e 
újabb kamionzár. 

Tóth és az Universitas ellentétéről nem beszélnek 

Új vezetőt neveztek ki 
a JATE-klub élére 
Tóth Atti la nem vezet i to-
vább a JATE-klubot. Az egye-
t e m az eddig ket tős irányítás 
alatt ál ló szórakozóhelyet az 
Univers i tas Kht.-ra bízza, 
melyben az SZTE maga is 
többségi tulajdont szerez. Az 
eddigi veze tő t részben a köz-
te és az Univers i tas közt 
f ennál ló feszü l t ségek miat t 
vál tották le. 

Február végén lejárt a JATE-klu-
bot öt éve vezető Tóth Attila szer-
ződése, és a Szegedi Tudomány-
egyetem nem hosszabbította 
meg a megbízást. A szórakozóhe-
lyet jelenleg ideiglenesen Köblös 
Adél hallgatói és közkapcsolati 
igazgató irányítja, de néhány hó-
napon belül ú j vezetőt választa-
nak. T ó t h Attila egyelőre prog-
rammenedzserként dolgozik a 
fATE-ban. 

- Az egyetemi vezetés úgy dön-
tött , hogy az épületen végrehaj-
tandó átalakítások mia t t szoro-
sabb ellenőrzés alá vonja a klu-
bot, ezért bíztak meg engem a ve-
zetéssel - fogalmazott Köblös 
Adél. - A felújítás nyáron kezdő-
dik, de a mértékéről még tárgya-
lások folynak. A tervek szerint 
később az Univeri tas Kht. mű-
ködteti tovább a szórakozóhe-
lyet. 

- A JATE-klubot eddig ket tős 
üzemel te tés jel lemezte. A büfé 
az Univers i tas Kht., m i n d e n 
m á s T ó t h Attila felügyelete 
alat t m ű k ö d ö t t . A két egység 
közt azonban fe lo ldha ta t lan fe-
szültség a lakul t ki - magyaráz-
ta Badó Attila rektorhelyet tes . 
- Az egyetem a jövőt a kh t . -ban 
lát ja, ezért dön tö t t úgy, hogy 

n e m hosszabbí t ja m e g T ó t h At-
tila szerződését . 

A tö r t én tekrő l T ó t h Att i la -
ké r é sünk el lenére - n e m kí-
v á n t nyi la tkozni . El i smer te a 
kh t . és T ó t h Att i la közö t t 
fenná l ló feszül tséget az Un i -
vers i tas ügyvezetője, Bolgár 
Zsolt, de n e m k íván t részletek-
be bocsá tkozni . E lmond ta : a 
kh t . s zámára ú j lehetőségeket 
n y ú j t a szórakozóhely vezeté-
se, t i sz ta lappal k í v á n n a k in-
dulni , ú j arcula tot , külsőt és 
p r o g r a m s t r u k t ú r á t a l ak í t anak 
ki, s ez csak ú j vezetővel való-
s í t ha tó meg. 

A klub további sorsával kap-
csola tban a rektorhelyet tes el-
m o n d t a : az SZTE az Univers i -
t a sban tu l a jdon t k íván szerez-
ni, az ügy m i n i s z t é r i u m i jóvá-
hagyás előtt áll. Az egyetem -
ezt jogszabály írja elő - 51 szá-
zalékos, tehá t többségi tulajdo-
nos lesz, de fon tos kérdésekben 
egyhangú dön té s t kell hozni . 
Badó Attila olyan vezetőt lá tna 
szívesen a klub élén, aki az 
egyetem összes polgára számá-
ra kielégítő műsor t e rve t készít , 
az ok ta tók és a hal lgatók kü-
lönböző igényeit össze tud ja 
hangolni . A tervek szerint a 
rektor i h ivata l t és a szórakozó-
helyet egyszerre a lak í t ják át -
vá rha tóan jún iusban kezdődik 
a m u n k a . 

Az á tmenet i időszakban is za-
vartalanul működik a szabadidő-
központ, a programstruktúra 
n e m változik, a koncerteket, fel-
lépéseket a JATE-sok szervezik 
továbbra is - Köblös Adél fel-
ügyelete alatt. 

G. ZS. 

Csatornázási hibák Szegeden 

Tápén hatszor szedték fel 
az útburkolatot 
Folytatás az 1. oldalról 

A Szegedi Víz iközmű M ű k ö d t e t ő és Fejlesztő Rt. 
mindadd ig fe lbonta t ja az ú tburko la to t , míg a csator-
na n e m tökéletes, azaz n e m lejt egy irányba. Bucsá-
nyi István e lmond ta , T á p é n az egyik u tca burko la tá t 
ha t szor szedték föl, mire az alvállalkozó a he tedik al-
k a l o m m a l végre t isztességesen elvégezte a fe ladatá t . 
A szőregi Nefele jcs u tca c sa to rná já t is többször vizs-
gálták, de n e m kellett felszedni a burkola to t . 

- Ez a kamerázás előnye - tet te hozzá Bucsányi fő-
mérnök . Ebben az esetben ugyanis vizet engednek a 
csatornába, ma jd beengedik a csőbe a kamerát , ami ész-
reveszi, ha valahol megáll a folyadék, azaz n e m egyen-
letes a cső alja, nincs jól tömörítve a talaj, vagy kavics-
benyomódás keletkezett. Ezek mind olyan problémák, 
amelyek mia t t újra kell rakni a csöveket. 

- Ősszel kezdték a csatornázást, azóta szinte járha-
tat lan az utcánk! Pedig itt egy nagyon pr íma aszfaltos 
ú t volt - mu ta to t t körbe Kovács úr. - Miu tán a munká-
sok levonultak, nagy kavicsokkal töltötték fel a gödrö-
ket, amiket az itt lakók autói nyomtak szét. Ha esik, 
közlekedni is alig lehet, a kavics meg kipörög a kátyú-
ból. 

- Nehezen járható a szőregi utca , ez tény. De a csa-
to rnázás ezzel jár - kezdte Börcsök Richárd. A kivite-
lező cég, a Szegedi Víz iközmű M ű k ö d t e t ő és Fejlesz-
tő Rt. műszak i el lenőre e lmond ta : a c sa to rnázáson 
dolgozó vál la lkozókat u tas í to t t ák , hogy m i n d e n nap 
t aka r í t s anak el m u n k a u t án . A k i t e rme l t földet visz-
sza tömör í t ik , a maradéko t pedig elszál l í t ják. - Nap i 
kapcsola tban vagyok a szőregiekkel, fo lyamatosan 
nyug t a tom őket . A m o s t a n i ál lapot a Nefelejcs utcá-
ban ideiglenes - te t te hozzá a m ű s z a k i ellenőr. - H a 
végez tünk a csatornázással , helyreál l í t juk az eredeti 
ál lapotot , leaszfal tozzuk az u tcáka t . 

KONZORCIUM 
A Culvert 2003 konzorcium 16 településrész szenny-
víz-csatornázási munkálatait, a Culvert 2004 pedig 
Deszk, KObekháza, Újszentlván, Tiszasziget csatornázá-
sát végzi. Minkét konzorcium vezető cége a Hídépítő Rt. 

A munkát nem mindig az előírásoknak megfelelően végzik Illusztráció. Karnok Csaba 

Vonat elé 
lépett 
A rendőrség tájékoztatása szerint 
öngyilkos lett az a 30 éves szegedi 
férfi, aki tegnap délután fél kettő 
előtt nem sokkal a Szegedről Bé-
késcsabára közlekedő interpici vo-
nat elé lépett a baktói vasúti átjá-
rónál. Az áldozat azonnal életét 
vesztette. A vonat egyórás várako-
zás u tán indulhatott tovább. A 
Szegedi Rendőrkapitányság ál-
lamigazgatási eljárás keretében 
vizsgálja az eset körülményeit. 

Drága alpolgármester 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

Szeged a négy alpolgármester városa lett c ímmel tar tot t tegnap sajtó-
tájékoztatót Gyimesi László. A Fidesz-MPSZ városi elnöke szerint fö-
lösleges és túl költséges volt Solymos Lászlót, „Botka László polgár-
mester közeli barát já t" negyedik alpolgármesternek választani. - Az 
adófizetők pénzéből évi 12 millió forintba kerül a negyedik alpolgár-
mester. Ráadásul olyan feladatokat lát el a nyíregyházi, pár hetes ön-
kormányzat i képviselői múl t ta l rendelkező fiatalember, amelyeket 
másik h á r o m kollégája korábban ellátott - vélte a Fidesz szegedi elnö-
ke. Hozzátette, hogy ebből a 12 millióból inkább több száz rászoruló 
általános iskolás étkezhetne kedvezményesen, több tucatnyi szegény 
család kaphatná meg az MSZP által ígért ingyenes tankönyvcsoma-
got vagy ká tyúzhatnák a város rossz út jai t . 

Balogh György kisebb stábbal forgat Csongrádon 

Nem kapott támogatást a Tüskevár 
Az első körben nem kapott játékfilm-
gyártási támogatást Balogh György Tüs-
kevár c ímű alkotása. A csongrádi szü-
letésű rendező ennek ellenére bizakodó, 
mivel még nem dőlt el, lehet-e százezres 
nézőszám előzetes vállalásával pénzt 
nyerni a Magyar Mozgókép Közalapít-
ványtól. A produkció elkészítéséhez 
Csongrád megyei befektetőt is megpró-
bálnak bevonni az alkotók. 

A várakozások el-
lenére n e m ka-
pott támogatás t 
Balogh György 
Tüskevár c ímű, 
mozikba szánt já-
tékfilmje. Az álla- b ^ l ^ ^ j l j l l ^ ^ ^ H 
mi forrás elosztá-
sára hivatott Ma- B g ^ ^ B d ^ ^ ^ ^ B 
gyar Mozgókép i ® B B B B 
Közalapítvány Balogh György 
(MKK) múl t heti 
döntésének értelmében a fiatal csongrádi 
rendezőnek más módon kell fellelnie és 
biztosítania az anyagi hátteret, hogy - jó-
részt Csongrádon és környékén - leforgat-
hassa fi lmjét, amelynek tervfejlesztésére 
tavaly hárommil l ió forintot szánt az 
MKK. 

- Lehet, hogy van még egy lehetőség, 
melynek révén állami támogatáshoz jut-

ha tunk, s ezzel élni is szeretnénk - nyilat-
kozta lapunknak Balogh György. A 
2001-ben a Pizzás c ímű alkotással bemu-
tatkozó fi lmes úgy tudja, százezres néző-
szám előzetes vállalása esetén 50-60 mil-
lió forint szubvencióhoz ju that a produk-
ció, de minderről még a közalapítványnál 
sem tudtak konkrét információval szol-
gálni. - Mindet től függetlenül egy Csong-
rád megyei befektetőt szeretnénk meg-
nyerni a Tüskevár támogatására, illetve 
további szponzorok hozzájárulásának fel-
tételeit is meg szeretnénk teremteni - tet-
te hozzá. 

A harmincö t éves rendező szerint vár-
ha tó volt a nagyobb vo lumenű közalapít-
ványi pénz elmaradása, hiszen fi lmes kö-
rökben tudot t volt, hogy az MKK kisebb 
forrásokkal gazdálkodhat, m i n t a beígért 
keret. Balogh György ennek ellenére biza-
kodó, mivel a tervezettnél kisebb, száz-
milliós költségvetéssel is le lehet forgatni 
moziját , csupán a résztvevők pozitív hoz-
záállása és tenni akarása szükséges. A 
megkarcsúsított büdzsé mia t t a 40 helyett 
15-20 fős szakmai stábbal kell filmszalag-
ra venni a Tüskevárt , de m i n t mondta , 
mindez n e m befolyásolja a szereposztást, 
Kovács Lajos mellett Pogány Judit, Rékasi 
Károly, Détár Enikő, Haumann Péter és 
Szacsvay László játssza a legfőbb felnőtt 
szerepeket. 

- Tutajos és Bütyök megformálójáról 
még nincs döntés, a gyermekszereplők-
nek ezen a hét végén fogunk válogatást 
rendezni, amelyen elsőként a főváros két 
színi tanodájának növendékeit vesszük 
szemügyre - utal t a f i lmmel kapcsolatos 

teendőkre a csongrádi fiatalember, aki 
szerint június elsejéig össze kell állnia az 
anyagi hát térnek, különben későbbre to-
lódhat a nyárra tervezett csongrádi és kör-
nyékbeli forgatás. 

B. D. 

Gyönyörű természetf i lmet ígérnek a Tüskevár jelenetei DV-fotó 

SZERVATÜLTETESEK 
DÉL-MAGYARORSZÁGON 
Hogyan lehetne a 
szervátültetések számát növelni 
a dél-magyarországi régióban, 
melyek a transzplantációs 
aktivitás növelésének 
lehetőségei és feltételei? Ez a 
témája a dél-magyarországi 
t ranszplantációs 
sz impóziumnak, amelyet m a 
tar tanak meg Szegeden. A 
szakmai előadások mellett a 
résztvevők a gazdaságra is 
ki tekintenek, megvizsgálják, 
milyen hatása van a 
szervátültetések napi 
gyakorlatára az innovációnak és 
a gazdaság állapotának. 
Kerekasztal-beszélgetést 
szentelnek a központi témának: 
lehetséges-e a donorok számát 
növelni, és miként? Megbeszélik 
a transzplantációs listára tétel 
szabályrendszerét is. Az egy 
napos sz impózium előadásai ma 
délelőtt 10 órakor kezdődnek a 
szemészeti klinika termében. 

EMLÉKTÁBLA MENTES 
JÓZSEF SZÍNMŰVÉSZNEK 
A Szegedi Nemzet i Színház 
örökös tagja, a sajnálatosan 
korán elhunyt Mentes József 
sz ínművész 80 esztendős lenne. 
Az alkalomból, szegedi 
munkásságának elismeréseként 
és a köztiszteletnek örvendett 
színésznek méltó emléket állítva 
márványtáblát helyeznek el a 
színház előcsarnokában holnap, 
szombaton este fél 7-kor: 
Székhelyi József, Galkó Bence és 
Frölich András emlékezik a 
kiváló művészre. 

A HÍR TV VOLT 
HÍRIGAZGATÓJA SZEGEDEN 
A Polgári Esték 
rendezvény-sorozat vendége 
Gulyás István, a Hír TV volt 
hírigazgatója, akivel m a 18 óra 
30 perctől a szegedi katolikus 
házban (Dugonics tér) 
ta lálkozhatnak az érdeklődők. 


